

EC Declaration of Conformity

EG Konformitätserklärung

No. M5094V2/10.08

**einzig für
Reparaturaustausch**

Manufacturer: **Siemens AG, Industry Sector**
Hersteller: **Building Technologies Division**

Address: **Baierbrunner Str. 28**
Anschrift: **81379 München / Germany**

Product description: **Power Supply SV24V/150W (V24230-Z6-A4)**
Produktbezeichnung: **Energieversorgung SV24V/150W (V24230-Z6-A4)**

The product described above in the form as delivered is in conformity with the provisions of the following European Directives:

Das bezeichnete Produkt stimmt in der von uns in Verkehr gebrachten Ausführung mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:

- 89/106/EEC Council Directive of 21 December 1988 on the approximation of laws, regulations and administrative provisions of the Member States relating to construction products
(CPD) *Richtlinie Europäischen Rates vom 21 Dezember 1988 zur Angleichung der Rechts- und Verwaltungsvorschriften der Mitgliedstaaten über Bauprodukte*
- 2004/108/EC European Parliament and Council Directive of 15 December 2004 on the approximation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility
(EMC) *Richtlinie Europäischen Parlaments und des Rates vom 15 Dezember 2004 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit*
- 2006/95/EC Directive of the European Parliament and of the Council of 12 December 2006 on the harmonization of the laws of Member States relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits
(LVD) *Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 12. Dezember 2006 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen*

CE marking affixed for the first time: 09
CE-Kennzeichnung zum ersten mal aufgebracht:

